
jeg har i årenes løb haft stort forbrug at cigaretter, helt op til 25 - 30 cigaretter om dagen! Men en 

dag for ca 5 år siden, så jeg den først e cig på gaden. Da flere og flere bekendte fik den, blev jeg nød 

til at have en og lige siden den dag, har jeg haft stor benyttelse af e cig og jeg er gået helt væk fra 

cigaretterne efter kun et år med dampen. Jeg fortryder ikke et mindste hiv jeg tager ned i mine 

lunger!  

Så op med dampen og så tud vidre fordi i ikke får nogen penge i statskassen!  

 

Thomas Jensen 
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